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Rozhovor s paní učitelkou Petrou Kostkovou 
 
1.     Jak byste se popsala třemi slovy? 
Aktivní, férová a ukecaná. 
 
2.     Jak se Vám líbí a učí na naší škole? 
Učila jsem 15 let na škole v Ostravě, což bylo zároveň i moje první oficiální zaměstnání 
po vysoké škole. Měla jsem strach, že nebudu mít stejně skvělé studenty a kolektiv. 
Jsem ovšem vskutku příjemně překvapená, protože se mi na nové škole velmi líbí. 
Studenti jsou báječní a kolektiv jakbysmet. Co mě překvapilo byla jazyková úroveň 
studentů. Jsou velice nadaní. 
 
3.     Proč učíte zrovna angličtinu? Chtěla jste učit jiný jazyk? 
Jelikož jsem vyrůstala v Jižní Africe a angličtina se stala mým druhým jazykem, tak po 
mně lidé často chtěli něco vysvětlit, pomoci s překladačem, atd. Vlastně jsem se k učení 
angličtiny dostala jako slepý k houslím, když jsem v 19 letech odpověděla na inzerát 
jazykové školy, kde hledali lektorku pro malé děti na základní škole a já potřebovala 
brigádu. Agentura mi začala nabízet více a více kurzů a já zjistila, že mě práce s lidmi a 
učení velmi baví. Následně jsem si udělala mezinárodní jazykovou zkoušku a velké 
státnice z jazyka anglického, a už jsem měla oficiální dokumenty, že angličtinu ovládám.  

 
Paní učitelka u Tower Bridge :) 



Po pár letech jsem vystudovala pedagogické minimum a stala se ze mě oficiální učitelka 
AJ. Další jazyk neučím, protože žádný neumím. :) Ale sama bych se ráda učila španělsky, 
kdyby byl čas. 
 
4.     Když jste byla malá, měla jste nějaké vysněné povolání? Chtěla byste ho dělat i 
dnes? 
 
Jako dítě jsem chtěla být veterinářkou. To se nějak nepovedlo :). Důvodem bylo mé žití 
v JAR a rozdíl v učivu, které bych musela dohnat a maminka nechtěla, ať trávím celé 
dny v učebnicích. Vystudovala jsem tedy uměleckou školu a následně vysokou školu 
technickou a ekonomickou. Teď ovšem lituji, že nejsem veterinářkou, protože vlastním 
několik zvířat a když jsou nemocná, tak peníze prakticky vyhazuji z okna. 
 
5.     Zmínila jste, že ráda cestujete. Kde všude jste byla a kde se Vám líbilo nejvíce? 
Navštívila jsem mnoho zemí - Francii, Španělsko, Itálii, Chorvatsko, Polsko, Slovensko, 
Německo, Rakousko, Anglii, Maďarsko, Egypt, Tunis, JAR a Ameriku. Zrovna Amerika, 
konkrétně New York ve mně zanechal největší dojem. Celková atmosféra, lidé a zážitky. 
New York se musí navštívit alespoň jednou za život, jeho jedinečnost prostě nelze 
popsat. Ráda bych se podívala do jiné části Ameriky, konkrétně do národních parků. To 
je mým snem. 
 

Sofi a Klaudi, V1.A 
 

Náš adapťák 

Adapťák pro studenty prvního ročníku se konal 5. – 7. září 2023. Takhle ho viděli sami účastníci: 

Hned druhý den po seznámení s novou třídu jsme odjeli na adaptační kurz. Odjížděli jsme 
v 8:15 ve dvou autobusech, už v autobuse jsme se začali více bavit a seznamovat s lidmi, kteří 
seděli kolem nás. Cesta trvala cca hodinu s tím, že jsme se zastavili na benzínce, kde jsme měli 
možnost něco koupit, spousta z nás z autobusu nevystoupila a čekala na ostatní, než se 
z benzínky vrátí, přičemž jsme se začali bavit s ostatními, co taky čekali. Po příjezdu jsme si šli 
vybalit věci na pokoj, který jsme si při cestě autobusem vybrali, poté jsme se šli seznámit 
s našimi instruktorkami. Každá třída měla jiné instruktory, našimi instruktorkami byly 
Magdalena s Natálií. Po seznámení s nimi jsme se každý musel představit a říct o sobě pár věcí, 
poté jsme začali s aktivitami, díky kterým jsme se o trochu víc sblížili. Aktivity jsme hráli až do 
dvanácté hodiny, kdy už na nás čekal oběd. Po obědě jsme měli půl hodiny pro sebe, a tak 
jsme šli všichni na pokoj, kde jsme se více seznámili s našimi spolubydlícími. Po odpočinku jsme 
šli na další aktivity vymyšlené našimi instruktorkami. Aktivity jsme hráli až do večera a poté 
jsme se všichni odebrali na pokoj, kde už jsme zůstali až do dalšího rána. Druhý den jsme 
vstávali na snídani, která začínala od osmi hodin. Na snídani jsme si všichni povídali a po 
dokončení snídaní jsme se odebrali zpět na pokoj. Tam jsme strávili nějakou chvíli, než nám 
začínaly další seznamovací aktivity s našimi instruktorkami. Také jsme hráli hry, díky kterým 
jsme k sobě měli o krok blíž. Hry jsme hráli celý den až do večeře, po které jsme měli bojovku. 
Bojovka probíhala tak, že jsme si zavázali oči šátkem a postavili jsme se za sebou do dlouhého 



hada, cíl bojovky byl ve vytvoření důvěry, což 
si myslím, že se povedlo. Po dokončení 
bojovky jsme se vrátili na pokoj a poté šli na 
komunitu, kde jsme sdělili zážitky, pocity 
z celého dne. Na konci dne jsme si rozdali 
korálky a řekli důvod, poté jsme se odebrali na 
pokoj, kam jsme si pozvali ještě pár holek 
z ostatních pokojů a probírali různá témata. 
V půl jedenácté jsme si všichni popřáli dobrou 
noc a šli jsme spát. Třetí den jsme vstali na 
snídani, poté jsme šli na pokoj, a po 
půlhodinovém odpočinku jsme šli na další 
připravené aktivity. Po ukončení aktivit jsme 
se rozloučili s našimi instruktorkami a 
nastoupili do autobusu, který nás dovezl před 
školu, kde jsme se všichni rozloučili a jeli 
domů. 

Ernestina, H1.A 

 

Ráda bych Vám povyprávěla o mé první školní akci na nové škole. Aneb náš adaptační kurz 
2023. V první školní den jsme se skoro všichni sešli a obdrželi jsme pár informací o chodu zde 
na škole a poté i info ohledně adapťáku. Sraz byl 5.9. v 8:00 před bazénem na parkovišti , před 
odjezdem jsme museli odevzdat bezinfekčnost a zdravotní kartičku. Jakmile bylo odevzdáno, 
tak jsme se vrhli do autobusu a bojovali jsme o nejlepší místa. Jeli jsme zhruba dvě hodiny 
s jednou mezizastávkou. Naše cílová stanice bylo Vysoké nad Jizerou, krásná destinace s ještě 
krásnější přírodou. Jen jsme přijeli na místo, hned se nás ujali instruktoři, aby nám vysvětlili 
chod a pravidla na tyto dny. Když nám to vysvětlili, tak nás zavedli do pokojů, které jsme si 
předběžně zabrali. Po zabydlení pokojů jsme byli svoláni na hřiště, kde jsme započali první 
společnou aktivitu, která měla za cíl zapamatovat si jména všech spolužáků. Každou chvíli jsme 
hráli nějakou hru, už mě to přestávalo bavit, ale musela jsem. Vždy jsme měli minimální 
přestávky, takže jsme měli minimum osobního volna. Nepřišlo mi, že by nás ty hry daly nějak 
dohromady, spíše mi přijde, že 
nás dal dohromady ten volný čas, 
kterého jsme měli minimálně. 
Sice nebylo vše podle našich 
představ, ale rozhodně jsme si to 
užili.  Pan učitel se k nám 
s elánem připojoval do všech 
aktivit, tím jsme se rozhodně 
sblížili. Poslední večer před 
odjezdem jsme šli pochod po 
slepu pod vedením třídních 
učitelů, to jsme zvládli na 
jedničku a za odměnu jsme šli 
spát. Ráno v den odjezdu jsme 



hráli poslední hru a aktivitu, poté jsme dostali řízky na cestu, rozloučili se a pak už se jelo. Cesta 
zpět se mi zdála delší, než cesta tam, ale zvládli jsme to všichni ve zdraví. Přijeli jsme na 
parkoviště tam, kde jsme nastupovali na cestu do Jizerek. Vzali jsme si věci, rozloučili se a už 
se šlo. Já si za odměnu pak šla na ledový čaj, osedlala autobus a jela jsem domů. 

Květa, H1.A 

 

A ještě kaleidoskop postřehů z adapťáku: 

o Hry se mi moc líbily. Na atomovku 
v koupelně nikdy nezapomenu a divný 
obraz nad postelí byl super.  

o Nejlepší část z adapťáku bylo, když 
jsem si zlomila nohu při hře Tom a 
Jerry. Cesta do nemocnice a zpět byla 

taky super 😊 
o Adaptační kurz se mi líbil, i když tam 

bylo moc her, ale sblížili jsme se a našli 
si nové party. I jídlo bylo docela 
dobré. Můj největší zážitek byl, jak si 
Terka naštípla nohu a jak jsme 
s holkama tancovaly na balkóně.  

o První dojem z koupelny 
Nevím, jestli jsem to byla já nebo 
někdo jiný, ale chtěla jsem se určitě 
podívat. Pokoj vypadal, že si 
pamatoval časy, kdy ještě můj brácha 
byl v plínkách. Naty se rozhodla 
rozsvítit v koupelně, když tu vrnění a 
bzučení. Moje první reakce byla „Ty vogo, my zapnuli nějaké atomovky v Iránu.“  

 

 

  



MOJE CESTA NA HOTELOVKU 

Moje cesta na začátku směřovala úplně jinam. Přihlášky jsem si podávala na veterinu a na 
zdravotnické lyceum. Hned ten den po přijímačkách jsem věděla, že jsem to totálně pokazila 
a že musím hledat něco jiného, jinak skončím na pracáku.  
Hledala jsem hodně dlouho, protože jsem nikde nebylo volno a nikde se nenabíralo. To že 
tahle škola je jsem se dozvěděla díky našemu zástupci na škole (za což jsem mu velice vděčná). 
Hned jsem podala přihlášku a následně jsem byla pozvána na pohovor, který se měl ale konat 
v týdnu, kde jsem měla být se školou ve Švýcarsku. Začalo moje dilema, jestli se vykašlat na 
pohovor, nebo na školní zájezd, na který jsem se těšila celý rok. Nakonec jsem usoudila, že 
musím jít na pohovor, jinak skončím na pracáku. Jsem za to nakonec ráda, protože tahle škola 
i tenhle obor je fajn.  
Bára, V1.A 
 
Moje cesta na tuhle školu byla nečekaná. Přijímací zkoušky jsem dělala na obchodku a 
ekonomku, na obchodce jsem skončila asi 70. pod čarou a na ekonomce asi 100., podala jsem 
odvolání na obě školy a čekala jestli to klapne. 
Uběhly nějaký dva týdny od podání odvolání, všem mým kamarádům se už ozvali, že jsou 
přijati a mně furt nic. 
Tak jsme si doma řekli, že zkusíme najít nějakou jinou školu kde otvírají druhé kolo přijímacích 
zkoušek. Mamka našla právě tuhle školu a nějak jsme se rozhodly, že to půjdu zkusit sem. 
19. května jsem šla sem na pohovor a večer jsem se dozvěděla, že jsem přijata. Byla jsem ráda, 
že na nějaké škole vůbec jsem. 

Nakonec jsem ráda, že jsem tady a ne na obchodce 😊 
Tereza, V1.A 
 
Moje cesta začala na začátku deváté třídy, kdy jsem se měla rozhodnout, kam půjdu na střední 
školu, ale nebylo to nic náročného, už v tu chvíli jsem totiž věděla, jaký obor bych chtěla 
studovat, zbývalo jen vybrat konkrétní školu. 
O téhle škole jsem se dozvěděla poprvé od mamky kamarádky, jak si ji chválila. Původně jsem 
tomu nedávala moc velké naděje, hlavně kvůli dojíždění, ale po dni otevřených dveří, kdy jsem 
se tu byla podívat, se mi škola hrozně líbila a byla jsem nadšená. Všichni tu byli milí, odpověděli 
mi na dotazy a cítila jsem se tu komfortně. 
Hodně jsem se bála pohovoru, ale paní ředitelka byla moc milá a příjemná, takže jsem se tolik 
nestresovala, ale i tak jsem z pohovoru neměla nejlepší pocit a myslela jsem si, že jsem to 
pokazila hrozně. Proto když jsem se dozvěděla, že jsem přijata, jsem tomu moc nevěřila ze 
začátku, ale byla jsem nadšená. 
Měla jsem celkem strach, z toho jaké to tu bude, jestli mě to bude bavit a hlavně jaký budeme 
mít kolektiv ve třídě, ale nakonec máme ve třídě skvělý kolektiv, obor mě baví a líbí se mi tady. 
Jsem ráda, že jsem se rozhodla nakonec jít na tuhle školu, svoje rozhodnutí bych nezměnila. 
Terka, V1.A 
 

Moje cesta začala v deváté třídě, kdy jsem si vybírala, na jakou střední školu půjdu. Bylo to pro 
mě dost těžké, protože jsem nevěděla, co bych chtěla studovat.  O téhle škole jsem nevěděla, 
dokud mi o ní neřekla paní učitelka. Nevěděla jsem, co bych chtěla studovat tak jsem si dala 
přihlášku na tento obor. Trochu mě přesvědčila moje teta, která studuje veřejnou správu na 



vysoké škole. Nebyla jsem si jistá, jestli se vůbec dostanu. Na konec jsem se úspěšně dostala, 
ale mela jsem strach, jaké to bude, jaká bude třída a učitelé. Musím uznat, že jsem se bála 
zbytečně, mám skvělou třidu a učitelé jsou fajn. 
Pavla, V1.A 

 

Vliv sociálních sítí 
 

Jak nás ovlivňují sociální sítě? 
 

Sociální sítě nám přinášejí zajímavé informace, ale také nás negativně ovlivňují. Denní průměr 
stráveného času na sítích je přibližně 3 hodiny. 
 

Negativní vliv 
 

Internet má vliv hlavně na teenagery. Můžeme se stát závislými na neustálém sledování 
příspěvků. Kvůli tomu ztrácíme čas, který bychom mohli věnovat sportovním aktivitám nebo 
třeba relaxaci. Může se také objevit pocit nedostatečnosti, když vidíme, jak ostatní lidé 
prezentují svůj život na sociálních sítích. Mnoho lidí může mít dokonce i psychické problémy 
které jsou způsobeny například nenávistnými zprávami a komentáři. 
 

Pozitivní vliv 
 

Sítě nám pomáhají udržovat kontakt se svými přáteli a rodinou i když jsme od sebe daleko. 
Díky sociálním sítím můžeme získávat nové zájmy, zkušenosti a inspiraci od ostatních lidí. 
Dalším pozitivním vlivem je jejich schopnost šířit informace o důležitých tématech. Ale je 
důležité chránit své soukromí a vyvarovat se šíření falešných informací nebo závislosti na 
sociálních sítích. 
 

                       

Natka, Lucka a Kačky, V1.A  
 

Bajka O líném praseti Karlovi 
 

Bylo jednou jedno prase, které žilo na farmě v chlívku a mělo spoustu sourozenců, kteří byli 
pracovití a všechnu práci nechalo na nich. Za každou práci jeho sourozenci dostali nějaké 
krmení a jelikož on nic nedělal, žádné jídlo nedostával. Tím, že nedostával jídlo začal hladovět 
a krást jídlo ostatním. Jednoho dne už všechny naštval, Karel byl přemístěn do samostatného 
chlívku a čekali, zda se vzpamatuje, nebo vyhladoví. Karel pochopil, že když nic nebude dělat, 
vyhladoví a umře, proto se Karel vzpamatoval a začal pilně pracovat a po delší době byl 
přesunut mezi ostatní. 
 
Ponaučení: Když nic nebudeš dělat, nic nedostaneš. (Kdo neseje, ten nesklízí) 
 

Adéla a Nikola , H1.A 



PRAXE V2.A – PRVNÍ DOJMY 

Naši spolužáci ze druhého ročníku (třída V2) 
začínají chodit na praxi. Zeptaly jsme se tří z nich 
na jejich první dojmy a zážitky! 

1. Kam chodíte na praxe? 

Bety - katastrální úřad 
Viktorie – úřad práce 
Valerie – obvodní oddělení Policie České 
republiky MB 
 

2. Jaká je náplň vašich praxí? 

Bety - práce s dokumenty a papíry 
Viktorie – používání tiskárny, skenery, kopírují, 
práce s dokumenty , faktury, dědictví 
Valerie – inventury, oznámení přestupků a 
trestných činů, přítomná při výslechu, u soudu 
pozoruju soudní proces 
 

3. Kolik hodin trvají praxe ? 

Všechny tři děvčata 7,5hodin pracují a 30minut 
pauza 
 

4. Co je nejzajímavější na vašich praxích? 

Bety - ´´práce s papíry není nějak zajímavá, jelikož nepracuji s lidma, tak tam není nic 
zajímavého´´ 
Viki - ´´ naučíš se nové věci, poznáš jak to doopravdy funguje na úřadech, jak lidi musí být 
trpěliví, mít ve všem pořádek, vědí přesně kam co založit/dát/poskládat. Nesmíš udělat žádnou 
chybu.´´ 
Valerie - ´´naučím se komunikovat s lidmi a můžu vidět zajímavé soudní případy´´ 

Ptaly se Adéla, Alena, Karin a Tereza, V1.A 

  



PRAXE JEDOU I V HOTELÍCH 

 

 

  



 

  



VÝLET DO PRAHY 
 
Praha - hlavní město České republiky je i velmi oblíbenou turistickou lokací. Praha má totiž 
velmi hodně historických památek, které není ztráta času navštívit. 
 
24.10.2023 jsme se školou jeli navštívit Vyšehrad. 
 
Při cestě na Vyšehrad jsme viděli rotundu svatého Martina. Rotunda svatého Martina je 
nejstarší rotundou na území Prahy. Rotunda je románský sloh, postavena na konci 11. století 
Byla pravděpodobně založena tehdejším děkanem vyšehradské kapituly, knězem Martinem. 
Rotunda málem zanikla v husitských válkách v roce 1420, naštěstí byla jen trošku poškozena. 
 
Dále jsme šli cestou, která nás vedla k Vyšehradu, byl tam krásný výhled. 
 
Došli jsme k Libušiným lázním, což je zřícenina gotické stavby. Název Libušina lázeň užívá i 
odborná literatura, i když je zjevné, že se jedná o legendu. Pochází pravděpobodně z 14. 
století. 
 
Poté jsme se vydali po cestě až k Vyšehradu. Skutečný vznik knížecího hradiště je kladen do 
druhé poloviny 10. století. V roce 1420 husité vypálili Vyšehrad. Od 15.-19. století byl Vyšehrad 
samostatným městem, v roce 1883 se teprve připojil k Praze. 
U Vyšehradu je také vyšehradský hřbitov, který je od 19. století národní pohřebistě, místo 
odpočinku významných českých osobností a jejich rodin. 
 
Po Vyšehradu jsme se přemístili ke Karlovu mostu. U Karlova mostu jsme vyšli na 
Staroměstskou mosteckou věž, která byla zrovna otevřená. Nahoře byl krásný výhled. 
Na Karlově mostě jsme viděli mnoho zajímavých soch se zajímavými příběhy. 
 
V Praze bylo hezky, výlet se mi líbil. 
 

  
          
         Rotunda svatého Martina    Zřícenina Libušiny lázně. 
 

Natálka, V1.A 

 



 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Významné osobnosti českých dějin na vyšehradském hřbitově – některé ještě trochu žijí 😊 

 

Malé španělské interview 

Na výuce španělštiny v druhém ročníku se podílí Nivea Silvia. Tady je malý rozhovor s ní: 

¿Cómo te llamas? – Me llamo Nivea.  

¿De dónde eres? - Soy de Brasil.  
¿Qué estudias en la República Checa? – Estudio el idioma checo.  
¿Te gusta la República Checa? – Sí, es muy linda.  
¿Te gusta nuestra comida? – Sí, me gusta comer.  
  
Jak se jmenuješ? – Jmenuji se Nivea.  
Odkud jsi? – Jsem z Brazílie.  
Co studuješ v České republice? – Studuji český jazyk.  
Líbí se ti Česká republika? – Ano, je moc hezká.  
Chutná ti česká kuchyně? – Ano, ráda jím.  
  

Rozhovor vytvořily Karolína a Nikola z V2.A 😊  
  



HRÁČSKÉ DOUPĚ 
Rubrika, kde se s vámi největší experti přes paření her podělí o své znalosti !!! 

Recenze hry Assasin’s creed Mirage 
 
Dnes si rozebereme hru Assassins Creed Mirage, která se odehrává v Bagdádu v 9. století v 
době Islámského zlatého věku. Hlavní postava, za kterou hrajeme je takzvaný Basim Ibn Ishaq. 
Tato hra měla být návrat ke kořenům, jelikož poslední díly série Assassins Creed se zaměřovaly 
spíše na RPG styl her. Předlohou tak byly díly jako: AC 1, AC Brotherhood, AC Revelations. Z 
našeho pohledu se to povedlo zhruba na 50 %. 
 

Mapa 
 
Prvek, který musíme vyzdvihnout je herní svět, 
je velice živý, plný a zajímavý. Nabízí velké 
množství sběratelských předmětů např. Dýky, 
Zbroj atd.  
Mapa se vrátila do menších rozměrů, mapa 
měří 45 km², což je oproti poslednímu dílu 
obrovský rozdíl.  

 
Příběh 

Příběh byl celkově dobrý, ale přišel nám příliš 
zdlouhavý. Hlavní dějová linie byla záživná a 
zajímavá. Naopak vedlejší úkoly, které nebyly 
pro příběh důležité byly často nezajímavé, 
zbytečné a někdy až frustrující. 

 
 
 

Herní mechaniky  
 
Velký problém má herní měna Dirham, ze začátku jí máte velice málo, ale po pár hodinách jí 
máte na rozdávání. Parkour nebyl příliš záživný, byl pomalý a neelegantní.  Menu ve hře je 
matoucí, pro některé úkoly musíte jít do svého inventáře a podívat se na mapu, což vám hra 
vůbec neřekne. Co se nám, ale líbilo byl systém registrování kriminality, když jste například 
zabili člověka, strážci si zapamatovali váš obličej a najednou jste hledaní, dokud neroztrháte 
plakáty s vaší podobiznou nebo nepodplatíte hlasatele. 



Závěr 
Hra na nás působila velice průměrně a repetitivně. I přes mnoho chyb a nedokonalostí byla 
hra obstojná. Pro příští díly bychom si přáli zajímavější příběh a originálnější parkour a souboje.  
 

Celkové hodnocení: 6.5/10 
 

 
 
Dan a Matyáš, V1.A 

 

DENÍK BRIDGET JONESOVÉ 

Film je žánrově zařazen do romantické komedie. Byl natočen podle knižní předlohy se stejným 
pojmenováním “Deník Bridget Jonesové” od Helen Fieldingové. Tato knížka byla zase 

inspirovaná knihou od Jane 
Austen se jménem Pýcha a 
předsudek. Hlavní postavy filmu 
jsou: Bridget Jones- žena, která se 
snaží najít lásku, Daniel Cleaver- 
šéf Bridget Jonesové, bývalý 
nejlepší kamarád Marka Darcyho a 
takzvaný sukničkář, Mark Darcy- 
bývalý nejlepší kamarád Daniela 
Cleavera, rozvedený, právník za 
lidská práva, bohatý. Děj se týká 
ženy, která se snaží zhubnout a 
plánuje založit rodinu s mužem 
jejích snů. Bridget během příběhu 



zažívá spousty strastí a štěstí, což diváka donutí ji fandit a nebo hlasitě u televize nadávat na 
způsob jejího chování.  

Recenze od Kristýny: 

Film z roku 2001 se samozřejmě nedokáže podobat dnešním standardům, hlavně protože se 
občasné vtipy, které jsou řečeny, mohou považovat za nevhodné, nebo dokonce ofenzivní. I 
přes to bych ale dokázala říct, že situace a emoce uvedené ve filmu dokážou s mnohou lidí 
rezonovat a zanechat v nich pocit naděje. Námět filmu je jednoduchý a dá se lehce pochopit, 
co se děje v délce celého filmu. Také se dá příjemně opakovaně sledovat víckrát, nejlépe s 
kamarády, se kterými se nádherně směje nad absurditou většiny situací ve filmu. Lze také 
podotknout na skvělou hudbu hrající skoro vždy. Objevují se tam klasické písničky, které každý 
slyšel už minimálně stokrát, ale i některé, co jsou ve filmu slyšeny poprvé, a mnohokrát s 
filmem i spojovány. I přes úžasnou muziku jsou ale nejlepší chvíle ty, kde si postavy dokážou v 
kompletním tichu a klidu vysvětlit věci i bez použití jakýchkoliv slov. Těchto situací není moc, 
právě že naopak, a možná právě proto jsou tak důležité. Samozřejmé je, že na dnešní dobu 
bude film tohoto typu docela chybný, ale i tak se mi velice líbí z mnoha důvodů a určitě se na 
něj podívám ještě mnohokrát. 

Recenze od Denisy: 

Tento film jsem párkrát viděla. Moc se to nepodobá moderním filmům, ale i přesto se mi líbí. 
Sice je to film, na který bych nechtěla koukat pořád dokola, ale jednou za čas se ráda podívám. 
Děj je velmi zajímavý, ale některé vtipy a scénky mi tam přišli nevhodné a asi bych je úplně 
vystřihla. Myslím, že tento film by v dnešní době získat hodně kritiky. Trošku mi vadilo, jak 
měla Bridget v každé druhé scéně v ruce cigaretu a přála jsem ji, ať se dostane z alkoholismu, 
protože není v pořádku, když většinu věcí řeší alkoholem. Také, že o ní říkali, že je tlustá.  Písně 
z filmu jsem slyšela hodněkrát. Sedla mi tam i hudba v pozadí, která nebyla moc hlasitá a ani 
moc potichu. Podle mě, by měl vidět tento film každý, kdo má rád romantiku a komedii. 

Recenze od Naty:  

Tento film doporučuji jako takový ten “feel good” film, který si pustíte doma když jste smutní 
z toho, že máte neopětovanou lásku. Nejvíc k filmu doporučuji otevřít kýbl zmrzliny a nějaké 
dobré pití. Celý “plot” filmu se mnou rezonoval, protože jsem měla úplně stejné pocity okolo 
svého těla jako má Bridget.  Bohužel mám první výtku tomu filmu, když jsem na něj poprvé 
koukala, tak jsem se ztrácela ve postavách Daniela a Marka což způsobilo, že jsem nevěděla 
komu doopravdy fandit. Nejvíce se mi líbila scéna, kdy se Mark Darcy pere s Danielem kvůli 
Bridget a vznikne tam nedorozumění. Pak se mi taky  líbila scéna, kdy Bridget podá výpověď v 
práci v nakladatelství po jejím románku s Danielem. Dalším scéna co se mi hodně líbila je ta 
hned ze začátku filmu, kdy Bridget setká po letech Markem Darcym a Mark ji tam shodí. Během 
této scény jsem úplně cítila ty pocity, co musela cítit Bridget. Film je docela věrný knižní 
předloze, narozdíl od filmu Dítě Bridget Jonesové, ve kterém už nehrál Hugh Grant Daniela 
Cleavera, což docela chápu. Hodně se mi líbil celý konec filmu, který ve mně probudil radost z 
toho, že si konečně Bridget našla chlapa. Bohužel mám i další výtky k filmu, které jsou: a) 
Naznačená fatphobie ostatních postav na Bridgetinu postavu/váhu, b) Divná postava strejdy 
Jeffreyho, která vůbec nijak neovlivňuje děj filmu a divím se že si nechala Bridget líbit jeho 
osahávání, které hraničí se sexuálním obtěžováním. Jinak film byl fajn, hudba úžasná, herci 
odvedli dobrou práci. Tento film můžu jenom doporučit. 



DEN BEZ MOBILŮ - 18. ŘÍJNA 

Dá se půl dne vydržet bez mobilů? To jsme zkoušeli ve škole při projektovém dni pro první 
ročník. Odpověď zní: dá, ale špatně! A nemohli jsme se dočkat, až se k nám vrátí... 

 

  

 

  

UŽ BĚŽÍÍÍM!! 

ZASE SPOLU! 

JE TO MŮJ 

MILÁŠEK!! 

...JEN SE NÁM STÝSKALO ! 

NE, NEJSME ZÁVISLÍ... 



Naši oblíbení umělci 
 

Billie Eilish 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Billie Eilish, je americká zpěvačka a skladatelka. Narodila se 18. prosince v Los Angeles , 
Kalifornie. Do povědomí se dostala v roce 2016 skladbou „Ocean Eyes“, kterou napsal její starší 
bratr, též hudebník, Finneas O’Connell. Líbí se mi její styl oblékání a také překlady písniček, 
které zpívá. 

Oblíbené skladby které mám ráda: 

● Your Power 
● Copycat 
● Happier than ever 

 

Doja Cat 

Doja Cat je americká zpěvačka a rapperka. 
Narodila se a vyrůstala v Los Angeles. Větší pozornosti se jí dostalo po vydání hudebního videa 
pro její píseň Mooo! v roce 2018. Líbí se rytmus její hudby. 



 Oblíbené skladby které mám ráda:  

● Rules 
● Agora hills 
● Demons 

 

Nelly Talajová, V1.A 

 

Rammstein 

 

Rammstein je německá hudební skupina žánru Neue 
Deutsche Härte založena v lednu 1994 v Berlíně. Jejich 
skupina se skládá z šesti členů - zpěváka Tilla 
Lindemanna, hlavního kytaristy Richarda Kruspeho, 
rytmického kytaristy Paula Landerse, baskytaristy 
Olivera Riedela, bubeníka Christopha Schneidera a 
klávesisty Christiana Lorenze.  

   Skupina vyniká svými pyrotechnickými vystoupeními 
a svými kontroverzními texty, většinou velmi 
explicitními. Většina textů skupiny je v němčině ale na 
posledních čtyřech albech se objevila i angličtina, 
francouzština, ruština, italština a  španělština. 

 

 

 

Moje oblíbené skladby:  

● Rein Raus 
● Deutschland 
● Rosenrot 
● Was ich liebe 

 

Skupina se mi zalíbila díky rytmu a textům. 
Obecně se mi i líbí dost tvrdá muzika. 

 

 

 

 



Korn 

Korn je americká metalová skupina založená 
1993. Kapela je považována za tvůrce nu-metalu. 
Skupina byla původně založena třemi členy 
kapely LAPD ale v současné době tvoří kapelu 
zpěvák Jonathan Davis, kytarista James Shaffer, 
baskytarista Reginald Arvizu, kytarista Brian 
Welch a bubeník Ray Luzier.  

 

Korn má 13 studiových alb a více než 40 milionů 
prodaných desek. 

Korn se mi zalíbil díky své image a díky jejich 
tvrdým písničkám které mají dobrý rytmus a 
dobrý text. 

 

Moje oblíbené skladby:  

● Idiosyncrasy 
● Got the Life 
● Evolution 
● Blind 
● H@rd3r 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lucie Malíková, V1.A 

 



Hudba 

 
Hudba je organizovaný systém zvuku produkovaný člověkem. Cílem hudby je především 
estetické působení. Hudba má několik působení melodií což ovlivňuje sluchový rozsah člověka. 
Hudba je s námi už od starých let, používala se už i ve staré Antice. Nejvíce hudba začala 
vynikat ve starověku kdy převážně převažovala křesťanská melodie či zpěv, příkladem tohoto 
spisovatele je Hilarius z Poitiers který žil v době 310-368. Uchování této hudby sahá po 11. 
století, kdy do Evropy  přichází dvojhlas neboli hudba, co známe převážně dnes jako rytířská 
hudba a to způsobilo hudební  revoluci. V posledním období středověku přišla melodie, co je 
s námi do teď, jejíž znaky jsou melodika rytmus a vztahy mezi tóny.  
 
Nemůžeme si povídat jen o historii mimo Českou republiku ,tak se na to zaměříme teď. Ani 
České republika se neobešla bez hudby křesťanského původu, zpívalo se převážně v latinském 
jazyce. Nejznámější z toho to období 836 tedy gotická doba, známe píseň Hospodine, pomiluj 
ny z doby Svatého Václava. Poté rozkvétá hudba za doba Karla IV.. Ale největší posun měli 
hlavně husitští bojovníci, kteří dokonce měli svou píseň a tím si vždy zlepšovali náladu před 
bojem nebo také zaháněli své protivníky.  
 
Nastupuje renesance a s ní polyfonie nebo také instrumentální hudba, kancionalní více hlasová 
hudba. Známým skladatelem této doby byl Kryštof Harant z Polžic a Bezdružic nebo také Jan 
Campanus Vodňanský. Nejznámější melodie od této doby je Mše papeže Marcela a renesanční 
taneční hudba. Nastupuje baroko (16.st - k polovině 18.st) a s ním hudba kterou známe 
dodnes, což jsou například naše vánoční koledy Chtíc, aby spal od našeho českého spisovatele 
Adama Václava Michny z Otradovic. V době 1730-1820 přichází klasicismus a s ním melodie a 
autoři co by měl  znát každý. Je to hudba pro zábavu aneb také operní a muzikálová hudba. 
Nejznámějším autorem této doby je Mozart s jeho skladbou Malá noční hudba nebo též 
Beethovena Osudová symfonie.  
 
Už je za námi vše, ale co takhle romantismus, kdy přichází emoce, city, obrození, ano přesně 
tak, české zpěvohry. Nejznámější  a co každý zná nazpaměť je naše česká hymna, která se 
poprvé objevila v divadelní hře Fidlovačka. Je to též doba našeho nejznámějšího spisovatele 
Bedřicha Smetany s nejznámější skladbou Vltava nebo také Antonína Dvořáka se skladbou 
Rusalka. Přichází 20. století a s nim i noví umělci a nové prvky, které máme zde až do dnešní 
doby. 
 
Glorie, V1.A 
 

 

 

 

Toto PRESSO vám připravili (nejen) studenti 1. ročníku s drobnou pomocí* svých učitelů  

češtiny      . Elektronická verze na školním webu, facebooku a instagramu. 
 

*)  drobná pomoc =  



RECEPT  
Ceasar salát s panenkou a krevetami 

Terezie Eva Vávrová a Salma Osman 
 

Suroviny  

římský salát  (1 kus) 

vepřová panenka  (cca 200g) 

krevety  (120g) 

toust  (podle chuti) 

hoblinky parmazánu  (na posypání)  

sůl, pepř 

OLEJ A MÁSLO NA OSMAŽENÍ 
 

 

Suroviny na zálivku 

Majonéza  (2-3 lžíce) 

ančovičky  ( dle chuti) 

dijonská hořčice  (1,5 lžíce) 

hrubozrnná hořčice  (2 – 2,5 lžíce) 

česnek  (2-3 stroužky) 

sůl, pepř 

 

• Postup 
 
• Zálivku na salát 

Majonézu, a obě hořčice smícháme 
dohromady. Přidáme stroužky 
česneku nakrájený na jemno. Potom 
přidáme ančovičky nakrájené také na 
jemno plus štáva z nich. Přidáme sůl 

a pepř a zálivka je hotová. 😊  
 
Náš typ: do zálivky můžete přidat i 
parmazán 
 

• Připravení masa a krevet 
Panenku zatáhneme na oleji a poté jí dáme na 12 
minut do trouby ,aby byla krásně udělaná 
 

• Krevety si oloupeme a vyčistíme. Poté je dáme 

na máslo na pánvi a opečeme dokud nebudou 
hotové 
 

• Salát se musí umýt od nečistot. Poté nakrájíme 

na „čtverečky“ a dáme do velké mísy. Přidáme 
zálivku a pořádně zamícháme, přidáme 
parmazán a krutony z opečeného toustu. A 

můžeme servírovat. 😊 



Vykrajování ovoce a zeleniny 
 

První den jsme vykrajovali zeleninu. První vykrojenou zeleninou byl pórek. Udělali jsme 

nějakou si květinu. Dále jsme vykrajovali cibuli, bílou ředkev a rajčata. Z cibule jsme vykrojili 

květinu a doprostřed jsme dali kuličku z mrkve. Z ředkve jsme vykrojili menší kytičky, které 

jsme obarvili červenou řepou. Poté nás čekala rajčata. Z prvního rajčete jsme udělali menší 

růžičku. Na zbylých jsme se pokusili díky slupce udělat různé obrázky. 

    Druhý den nás čekalo ovoce. Měli jsme si donést 8 jablek, mango, kiwi a pomeranč. První 

jsme vykrajovali kiwi. Odřízli jsme si kousek a měli jsme do něj vyřezat různé obrazce. Prý se 

používá buď na ozdobu ovocných mís nebo do samostatně na snědení. Další byl pomeranč. 

Z něj jsme dělali různé malé ozdůbky na talíře a na jídlo. Z manga jsme měli udělat kytičky, ale 

většina z nás měla moc měkké mango. Poté nám zbývala už jen jablka. Do nich jsme se učili 

vyřezat různé velikosti kytiček a hvězdiček. Na konec jsme měli 40minut na vyřezávání 

posledního jablka. Ty jsme postavili vedle sebe a hodnotili, které je nejlepší. Vyhrála 

Oleksandra. Nakonec jsme dostali účastnické listy. 

 

Adéla, H1.A 

  



Exkurze Svijany 
 

Exkurze do pivovaru Svijany byla nezapomenutelným 
zážitkem, který nám objasnil výroby piva. Vše začalo 
na autobusové zastávce, kde jsme se sešli s naším 
oblíbeným panem učitelem. Společně jsme vyrazili 
na cestu směrem k Svijanům, plní očekávání jaké to 
bude. 
 
Po krátké cestě jsme dorazili do pivovaru, kde nás 
přivítala pani průvodkyně. Začala povídáním o veliké 
historii pivovaru Svijany. 
 
Následně jsme se přesunuli do samotné výrobní 
haly, kde průvodkyně vysvětlila každý krok procesu 
výroby piva. Od surovin až po konečný výsledek. 
Každý z nás si odnesl nové znalosti o surovinách, 
fermentaci a druzích piva. 
 
Celá exkurze byla báječná a hlavně přínosná. Moc jsme si ji užili. 

Verča, H2.A 

 



HALLOWEEN 

 

  



Co se ještě dělo 

   

 

        

   

 

 

       

  

 

 

 

 Soutěž v kaligramech           Projekt Přes bariéry s Policií ČR  

 Losování témat maturitní práce  

 

 

 

        

        Burza škol v DK Mladá Boleslav 

Divadlo MB – 1000 tváří Adiny     



 

        

      Stužkovací večírek H4.A 

           Školení od Bacardi

    

   

Anglické dopoledne na Karlově 

mostě 

 

 

 

 

 

 

 

Soutěž v anglických slovíčkách 



Co nás čeká aneb Školní kalendář   hodnocení V1.A 

30. listopadu   finanční gramotnost – H3, H4       

1. prosince                  Den otevřených dveří         

4. prosince   adventní Norimberk         

6. prosince   mikulášská nadílka         

22. prosince   vánoční besídky                     

23. 12. – 2. 1.   vánoční prázdniny                                  

7. – 13. ledna   lyžařský kurz Jizerky – 1. ročník       

3. únor a   pololetní prázdniny         

6. – 7. února   kurz BARISTA          

16. února   maturitní ples                
 

 


